
Protokoll - Styremøte november 2024

Dato: 14.11.2024 18:00

Sted: Bergstaden Hotell

Deltagere:

Helene Marie Grov
Sindre Oterhals
Tone C Uglem
Lise Velzen
Nora Margrethe Eide Hagen
Arne Frisvold - ikke til stede
Gitte Iren Søberg Dahlen - ikke til stede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Vedtakssak, Arne Frisvold

40/24 Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Vedtakssak, Helene Marie Grov

41/24 - Utbetaling av innsamlingsmidler
Utbetaling av midlene til Peder Angel Minnefond etter loddsalg - før året er omme.

Vi solgte lodd til inntekt for minnefondet, og fikk inn 28.000,- 

Vedtak
Vi utbetaler innsamlede midler - totalt 28.000,- fra loddsalg til respektiv organisasjon slik at regnskapet er
ajour før overgangen til 2025 og nytt regnskapsår.
Vedtaket var enstemmig.

Orienteringssak, Sindre Oterhals

42/24 Orientering om økonomi
Økonomien er fortsatt god. Klubben disponerer 592 748,07 NOK på driftskonto og 2.142.537,53 NOK på
kapitalkonto. 

Fakturering av treningsavgift for sesongen 2024/2025 vil bli gjennomført nå i november. Vi har hatt
utfordringer med å inndrive avgift fra flere aktive medlemmer i flere sesonger. For å unngå dette, ønsker vi
at trenere og lagledere varsler så tidlig som mulig dersom det er medlemmer vi vet har utfordringer med å
betale slik at vi kan vurdere fritak for disse. 

Røros Håndballgruppe
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Orienteringssak, Arne Frisvold

43/24 Orientering om Yngres Cup
Hovedmomenter fra evalueringen:

Avviklingen av cupen gikk bra. 
Det var kun tre dugnadsfolk som ikke møtte
Overnatting gikk også fint, men det er en stor jobb og var krevende. Det ble litt trangt da det ble
beregnet 75 cm i bredde på madrasser og stort sett alle kommer med 90cm madrasser
Dommerne hadde et bra opplegg. 30 av 36 dommere var unge. Neste år må dommeroppgjøret
gjøres digital
Arena - hadde også god flyt. 
Frank Norvik var på speaker også i år.
Sport 1 har for lite omsetning på butikken og kommer til å skalere ned neste år. 
Skal ha et evalueringsmøte med Rørosbanken. 
Vi hadde diskotek på Ungdommens hus for de yngste. Det var populært. 
Kiosksalget gikk som forventer.
Matleveransen fra Unicare gikk også fint og de fikk gode tilbakemeldinger. Litt klager på at det ble for
trangt ifm spisetider. 
Kampoppsett ordner seg også. Det ble gjort noen tilpasninger og det fikk fint. 

Orienteringssak, Helene Marie Grov

44/24 Baneleie kamphelger
Vi har bedt om en redgjørelse på hvilke kostnader vi faktisk får per helg når vi leier, dette venter vi på fra
Verket pdd., vi har også kontaktet NHF, slik at det blir tid til oppvarming på samme bane mellom kampene,
slik at vi slipper å leie en ekstra bane for oppvarming.,

Vedtakssak, Arne Frisvold

45/24 Øvrige tilganger til Bård
Vedtak
Samtlige i sportslig gis lesetilgang til Bård. Leder i sportslig gis tilgang til å legge inn saker.  
Vedtaket var enstemmig.

Diskusjonssak, Helene Marie Grov

46/24 - Trenerverktøy
Learn Handball eller Øvelsesbanken fra NHF?

Learn H koster 15.000 i året - Øvelsesbanken er gratis.
NHF satser på Øvelsesbanken fremover
En liten diskusjon, før man bestemmer seg for hva man vil gjøre, da Learn Håndball må sies opp før neste
høst.

Vi fortsetter med Learn denne sesong og tester den mot "øvelsesbanken" som er laget av Norges
Håndballforbund
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Vedtakssak, Helene Marie Grov

47/24 - Utbetalinger til lagene for sosial og lagledelse
Hva var satsene i forrige sesong og skal disse endres? Skal vi vurdere å ha et fast beløp som er litt lavere
som endres/reguleres ifm budsjettprosess på nyåret og eventuelt at det gis mer når resultat Yngres er
kjent ved sesongoppstart?  

For 2024/2025 foreslås følgende: 

Klubben setter av opptil 150.000 hvert år til sosialt og lagledelse som fordeles ut på lagene.

ALDERSGRUPPE SOSIAL AKT LAGLEDELSE

Mini 250 per spiller 5000

G/J 10, 11 og 12 5000 5000

G/J 13 og 14 5000 10000

G/J 15 og 16 + Senior 5000 15000

Det må også skrives kontrakter nå før jul - og penger til lagledelse betales ut når kontrakten er oppfylt etter
sessongen.

Bør man heller satse på et større beløp på sosialt og mindre på "lagledelse" 
Evt bør man se på å "ansette" en trener på timer i klubben, som kan følge opp flere grupper? 

Vedtak
For 2024/2025 foreslås følgende:

Klubben setter av opptil 150.000 hvert år til sosialt og lagledelse som fordeles ut på lagene.
ALDERSGRUPPE SOSIAL AKT LAGLEDELSE

Mini 250 per spiller 5000

G/J 10, 11 og 12 5000 5000

G/J 13 og 14 5000 10000

G/J 15 og 16 + Senior 5000 15000

Det må også skrives kontrakter nå før jul - og penger til lagledelse betales ut når kontrakten er oppfylt etter
sesongen.

Trenere G12 tilbys timelønn a 150 kroner timen pr trener. 

Vedtaket var enstemmig.
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Vedtakssak, Helene Marie Grov

48/24 - Endring i styret
Leni Bakken Voll har varslet om at hun ønsker å trekke seg fra styret.  Lise Birkeland Velzen har sagt hun
kan tiltre i styret. 

Vedtak
Leni Bakken Voll trer ut av styret og Lise Birkeland Velzen velges inn i styret. Lise tar da over som
arrangement- og dugnadsansvaret. 

Vedtaket sendes over til hovedlaget for formelt vedtak om styreendringen.  
Vedtaket var enstemmig.
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